
ZÁPIS  

 
o průběhu 4. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 2.7.2009     

v sále Kulturního domu v Zakřanech 
 
Starosta obce p. Marek zahájil 4. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v roce 2009 v 17.00 
hodin a přivítal přítomné občany i členy zastupitelstva. 
 
Přítomni:   Marek, Rudolf, Ing. Karbaš, Ing. Novák, Koza, Syrový 
Omluveni: Veverka 
 
1. Technický bod 
Starosta obce jako předsedající oznámil, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na 
úřední desce Obecního úřadu, v místním rozhlase i TKR od 22.6.2009 do 2.7.2009. Dále 
oznámil, že je přítomno  6   členů zastupitelstva obce a zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Zapisovatelem byl ustanoven p. Syrový. Dále starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy 
na ověřovatele zápisu o průběhu jednání. Navrženi byli pánové Rudolf a Ing. Novák .   
O návrhu bylo hlasováno. 
 
USNESENÍ č.1 
Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedání v roce 
2009  pana Rudolfa a Ing. Nováka. 
 
Pro  6  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
Potom starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 
 
USNESENÍ č.2 
Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje tento program 4. zasedání. 
 
 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů 
3. Zpráva o hospodaření 1-5 
4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 
  - rozpočtové úpravy č.2 
  - územní plán obce 
  - prodej pozemku 
5. Různé 
6. Diskuze 
7. Závěr  
   
Pro  6  členů,  proti   0   zdržel se   0 
 
 
 



2. Kontrola úkolů   
 
Úkoly z minulého zasedání byly splněny. Jednalo se o uzavření nájemní smlouvy s firmou 
PAPENO, o uzavření smlouvy o věcném břemenu na přípojku NN v ulici 1. kopec s firmou 
E.ON a o vydání povolenek ke vjezdu na polní cesty. Povolenek bylo k dnešnímu dni vydáno  
celkem 35.     
 
 
3. Zpráva o hospodaření  
 
Zprávu o hospodaření za měsíce leden až květen 2009 přečetl předseda finančního výboru     
Ing. Novák. Ke zprávě nebyly připomínky a je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
 
 
USNESENÍ č. 3 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření za leden až květen 2009  bez 
připomínek.  
 
Pro  6   členů,  proti  0  zdržel se   0  
 
4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 
 
Rozpočtové úpravy č. 2 
 
Místostarosta obce seznámil přítomné s návrhem rozpočtových úprav č. 2.  
 
 
 
USNESENÍ č. 4 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové úpravy č. 2 tak jak je přednesl místostarosta pan 
Rudolf. 
 
Pro  6  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
 
Územní plán obce 
 
Starosta obce seznámil přítomné  se změnou č. II. územního plánu obce Zakřany.  
 
 
 
USNESENÍ č. 5 
 
 
Zastupitelstvo obce vydává změnu č.II územního plánu obce Zakřany dle přílohy č. 3. 
 
Pro   6   členů  proti 0  zdržel se   0 
 
 



 
 
Prodej pozemku 
 
 
V souladu s §39 zákona o obcích obec zveřejnila záměr prodeje obecního pozemku a to 
parcely 488/2 – orná, 
 o výměře 249 m2 v intravilánu obce, mezi domy č.p.108 a 211 v ulici Křiby. O tento 
pozemek písemně projevili zájem oba sousedé. Obec tento pozemek o šířce 3,90 m a délce 
64m v současné době ani v budoucnosti nevyužije. 1.7.2009 se na místě sešla komise z členů 
zastupitelstva i oba sousedé. Ze společného jednání vyplynulo, že optimální by bylo, kdyby 
část pozemku v délce  cca 15m od cesty vlastnili majitelé RD č.p. 211 kvůli přístupu na svoji 
zahradu a zbytek parcely v délce  cca 197m majitelé RD č.p. 108. Protože žádný ze zájemců 
nenavrhl kupní cenu, navrhuje obec cenu u nás pro intravilán obvyklou a to 50,- Kč/m2. Před 
prodejem bude nutné pozemek geometricky rozdělit a vyměřit. Při zaměření obec 
majetkoprávně vypořádá i sousední pozemek zasahující do místní komunikace nákupem za 
stejnou cenu za 1m2. Příloha č. 5. 
 
 
 
USNESENÍ č. 7 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej i nákup  pozemků za podmínek uvedených v návrhu. 
 
 
Pro   6   členů  proti   0 zdržel se   0 
 
 
 
 
5. Různé 
 
 
 
Výběr dodavatele na opravu komunikace 
 
 
Obec oslovila tři dodavatele na opravu místní komunikace v ulici 2.Kopec.  Dostali jsme 3 
cenové nabídky. Příloha č. 6. 
 
 
 MIKO Neslovice 526.931,- Kč 
 Crlík Tetčice  516.460,- Kč 
 Soukup Zbýšov 487.186,- Kč 

   
   
  
Po projednání a porovnání všech nabídek  byla vybraná firma Soukup, jejíž nabídka je 
nejlevnější. Tato firma je solidní a v obci již opravila kvalitně několik komunikací. 
 



 
USNESENÍ č.  8 
  
Zastupitelstvo obce schvaluje výběr firmy Soukup pro opravu mistní komunikace v ulici 
2.Kopec. 
 
 
Dále starosta seznámil přítomné s tím, že pan J. Ch. poslal dopis, ve kterém sděluje svůj 
nesouhlas s vytvořením dvou vyhrazených parkovacích míst ve spojnici mezi státní silnicí a 
ulicí Drahy. Žádný důvod tohoto nesouhlasu však nebyl uveden. Starosta sdělil, že pro velký 
nedostatek parkovacích míst v obci nelze tak velký prostor, kde již minimálně 20 roků parkují 
vozidla, nechat nevyužitý. Na minulém zasedání zastupitelé rozhodli, že 2 parkovací místa 
budou vyhrazená našim občanům a jedno zůstane volné pro návštěvy. Při podélném parkování 
třech vozidel ještě zůstane dostatečný prostor i pro vyhýbání protijedoucích vozidel.  
 
 
6. Diskuse 
 
P. Č.-navrhuje úpravu cesty na hřbitově snížením ke středu pro lepší odtok dešťové vody. 
Starosta uvedl, že tak vydatné deště jako letos nejsou časté, ale zastupitelé se na hřbitov 
podívají a pak rozhodnou.  Pro letošní rok je v plánu oprava vstupní brány a části plotu.   
 
Pí. Ch. – nesouhlasí s pronájmem části parkoviště již výše popsaného.   
  
Pí. P. se tázala, proč poštovní doručovatelky při příjezdu do Zakřan nepoužívají znělku, aby 
občané věděli že už jsou v obci, tak jako to dělaly asi před třemi roky ? Starosta odpověděl, že 
to neví ale je možné se na to zeptat na ředitelství pošty. 
Pí. S. – v zatáčce mezi domy č.p. 73 a 19 jsou v chodníku propadené dlaždice. Starosta 
odpověděl, že to pracovníci  Obecního úřadu co nejdříve opraví. 
 
P. Č. – zastupitelé by měli občas projít všechny ulice v obci aby věděli kde je potřeba něco 
opravit, nebo zlepšit, nebo kde jsou nepovolené skládky či jiný nepořádek. Starosta - dříve se 
to dělávalo, po prázdninách to zkusíme obnovit. 
 
Pí. P. – je třeba zakoupit postřik proti trávě na chodnících aby pracovníci na veřejně 
prospěšné práce mohli chodníky postříkat. Starosta -  postřik už na OÚ máme a jak přestane 
pršet, chodníky postříkají.   
 
 
 
Zasedání ukončil starosta obce  p. Marek  v 18.20  hodin. 
 
 
Zapsal:   Syrový     Ověřovatelé:    Rudolf Josef 
 
 
 
 
            Ing. Novák Martin 
 


